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Uitspraak Raad van State Pottendijk 

Van: 
Verzonden: 
Aan: 

Geachte leden van de raad en commissieleden, 

Woensdag 29 juli ontvingen wij de uitspraak van Raad van State in het hoger beroep van twee partijen tegen de 
Omgevingsvergunning voor het Windpark Pottendijk. Graag informeer ik u hierover. 

Uitspraak 
De hoogste algemene bestuursrechter stelt de gemeente in het gelijk en verklaart daarmee beide beroepen 
ongegrond. Met deze uitspraak is de Omgevingsvergunning voor Energiepark Pottendijk onherroepelijk. De 
uitspraak is definitief en er is geen beroep/bezwaar meer mogelijk. 
Dat betekent ook dat de bouw van Energiepark Pottendijk weer een stap dichterbij is. 
Energiepark Pottendijk b.v. bouwt een windpark dat bestaat uit maximaal14 windmolens van minder dan 150 meter 
hoog en een zonnepark van 35 hectare op de locatie Pottendijk. De molens zijn vergund voor maximaal16 jaar en 
het zonnepark voor de periode van 30 jaar. 

Gebiedsplatform 
In het gebiedsplatform Pottendijk maken bewoners en ontwikkelaar afspraken over de individuele 
compensatieregelingen. Dit is nog niet afgerond. Daarnaast werken de gemeente en het bewonersplatform aan een 
aantal uitgangspunten/het reglement voor het windfonds. Dit is nog niet afgerond. Zodra hier meer over bekend is, 
komen wij hier bij u op terug. 

Met vriendelijke groet, 

René van der Weide 
Wethouder 


